

WARNINGS:

1. Investment Product Finance could result in partial or, in extreme cases, total loss of your own contribution for the investment underlying the Finance.
2. At maturity, you will have to make payment for all your obligations under Finance even if the performance of the investment is negative.
3. Failure to meet your payments obligations on time may negatively affect your credit rating, which will limit your ability to access financing in the future.

1. قد يؤدي تمويل المنتجات الاستثمارية إلى خسارة جزئية، أو - في أسوأ الأحوال - إلى خسارة كلية للاستثمار موضوع معاملة التمويل.
2. في موعد الاستحقاق النهائي، سوف يتعين عليك القيام بسداد جميع التزاماتك بموجب معاملة التمويل، حتى وإن كان أداء الاستثمار سلبياً.
3. إن الفشل في الوفاء بالتزاماتكم المالية في مواعيدها المحددة قد يؤثر سلباً على تصنيفكم الائتماني، وذلك سوف يحد من قدرتكم في الحصول على التمويل المصرفي في المستقبل.